
Folketingets miljøudvalg 7. februar 2014

Jeg tillader mig herved at fremsende kopi af mit brev til miljøministeren hvor jeg gør rede for min 
kritik af indberetningen til EU af skovenes tilstand.

Jeg henviser til min tidligere henvendelse i samme sagskompleks af 10. f.m.

Venlig hilsen,
Anders Erik Billeschou
Konsulent og tidligere vicedirektør i Skov- og Naturstyrelsen
Slotshusene 1, 24
3400 Hillerød

********************************************************************************

Kære miljøminister Kirsten Brosbøl,              7. februar 2014

Jeg skriver til dig fordi jeg er bekymret for den måde de danske EU habitatskoves tilstand er blevet 
bedømt på. 

Det er min opfattelse, at der kan stilles spørgsmålstegn ved såvel det faglige som det juridiske 
grundlag for denne bedømmelse.

Såfremt bedømmelsessystemet fortsætter på det nuværende grundlag mener jeg for det første ikke at 
Danmark overholder de internationale spilleregler på dette felt, og for det andet at det på sigt kan 
resultere i at det bliver umuligt - og dermed i modstrid med intentionerne i EUs habitatdirektiv - at 
drive økonomisk skovbrug i overensstemmelse med skovlovens regler.

Til uddybning af mine synspunkter vedhæfter jeg 2 indlæg, som vil blive bragt i SKOVEN om en 
god uges tid. Jeg henviser tillige til mit brev til din forgænger af 10. januar og den artikel der var 
vedlagt brevet. De tre artikler udgør et hele.

Med venlig hilsen,
Anders Erik Billeschou
Konsulent og tidligere vicedirektør i Skov- og Naturstyrelsen
Slotshusene 1, 24
3400 Hillerød
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